
 
 

INTERPELLATION (S) – Hur många hälsocentraler är hotade under Samstyret SD, M, KD och 

Sjukvårdspartiet ansvar 

Jag har vid ett antal tillfällen, utan resultat, sökt svar på hur Samstyret SD, M, KD och Sjukvårdspartiet 
tänker säkerställa primärvård även på mindre orter. Det närmaste jag kommit är ett svar från hälso- 
och sjukvårdsnämndens ordförande som menar att det idag inte går att bedriva regiondriven 
primärvård och samtidigt klara sin budget. 
 
Det fattas, enligt uppgifter jag har av hälso- och sjukvårdsdirektören, 183 kr per listad patient. Detta 
innebär som jag förstår Samstyrets hittillsvarande agerande att det två olika alternativ: antingen 
tillskjutande av avsevärt mer resurser i form av pengar eller en mer långtgående centralisering av 
primärvårdsverksamheten. Färre men större hälsocentraler gör att fasta kostnader som lokaler och 
annat kan fördelas på fler patienter. 
 
Ett tredje alternativ kan vara det som vi socialdemokrater vill fördjupa oss i, nämligen undersöka om 
själva primärvårdens uppdrag och hälsovalets regelverk förenklar eller faktiskt försvårar för politikens 
möjlighet att fördela resurserna utefter behov istället för efterfrågan. 
 
Med anledning av ovan vill jag fråga hälsovalsutskottets ordförande Henrik Olofsson, SVG, följande: 
 

1. Finns en plan för att säkerställa hälsocentraler på länets mindre orter? 
2. Om inte, hur många och vilka är då hotade av nedläggning? 
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